



## بيان صحفي

### Press release

Central Bank of the U.A.E. announced today 22/4/2010, that the name of "ABN - Amro Bank N.V." in the UAE has been changed to "The Royal Bank of Scotland N.V.", due to the change of the commercial name of the Head Office in the country of incorporation – Netherlands, after a group of banks / financial institutions, consisting of :

- Royal Bank of Scotland - RBS
- Fortis NV & Fortis SA/NV
- Banco Santander

Acquired and owned the assets and liabilities of the Bank's group through RFS Holding B.V. ( a subsidiary company of the above - mentioned financial institutions).

Accordingly, all assets and liabilities in the UAE and any claims on the Bank in its previous name will be carried over to the new name.

أعلن المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة اليوم الموافق 2010/4/22 ، أن إسم "بنك هولندا العام - أمرو أن في" في دولة الإمارات قد تم تغييره إلى " رويال بنك أوف سكوتلاند أن في" وذلك بسبب تغيير الاسم التجاري للمقر الرئيسي للبنك في بلاد التأسيس - هولندا - بعد قيام مجموعة من البنوك/ المؤسسات المالية ، التي تتكون من كل من:

- رويال بنك أوف سكوتلاند.
- فورتييس إن.في وفورتييس إس. إيه/ إن.في.
- بانكو سانتاندير.

بشراء وتملك موجودات ومطلوبات مجموعة البنك عن طريق آر.إف.إس القابضة بي.في (شركة تابعة للمؤسسات المالية المذكورة أعلاه).

وعليه فإن كافة الموجودات والمطلوبات في دولة الامارات وأية التزامات على البنك بمسماه السابق ستؤول إلى البنك بمسماه الجديد.